

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 05-03-2026 09:14:55 AM Subject: Election of the Chairman of the Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: AM 09:14:55 2026-03-05 الموضوع: انتخاب رئيس المجلس</p>
<p>With reference to the disclosure instructions for issuing companies and the accounting and auditing standards for the year 2004 and their amendments up to 2019, and further to our letter to you No. H/A/2026/223 dated 22/2/2026 regarding the appointment by the Jordan Kuwait Bank, our corporate board member, of His Excellency Dr. Adel Sharaf Al-Din Bino as their representative on our board, we would like to inform you of the decision of the Board of Directors of the United Financial Investments Company to elect His Excellency Dr. Adel Sharaf Al-Din Bino as Chairman of the Board of Directors of the company.</p>	<p>بالإشارة إلى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 ، ولاحقا لكتابتنا اليكم رقم هـ/أ/2026/223 تاريخ 22/2/2026 بتسمية السادة البنك الأردني الكويتي عضو مجلس الإدارة الاعتباري لدينا لعطوفة الدكتور عادل شرف الدين بينو ممثلا عن عضويتهم في مجلس ادارتنا ، نود اعلامكم بقرار مجلس إدارة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية بانتخاب عطوفة الدكتور عادل "شرف الدين" بينو رئيسا لمجلس الإدارة في الشركة</p>
<p>04-03-2026</p>	<p>04-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadia hasan abed abdulla</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla</p>